
 

 

Protokół  

ze spotkania Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z mieszkańcami osiedla Cisowa 

 

 

 W dniu 16.02.2017 r. o godzinie 17.00 odbyło się w siedzibie Rady Osiedla Cisowa 

przy ul. Brzechwy 78 spotkanie Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z mieszkańcami osiedla 

Cisowa.  

W spotkaniu brali udział następujący przedstawiciele Gminy Kędzierzyn-Koźle:  

1. Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle – Sabina Nowosielska, 

2. Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle – Artur Maruszczak, 

3. Kierownik Wydziału Administracyjno-Gospodarczego – Agnieszka Zimny-Ilnicka. 

 

 

W trakcie spotkania omówione zostały następujące zagadnienia:  

 

I. Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle poinformowała zebranych mieszkańców o:  

 

1. Rozpoczęciu konsultacji w sprawie Budżetu Obywatelskiego w 2017 roku. Kwota 

wynikająca z podziału rezerwy celowej utworzonej w budżecie miasta na 2017 rok jest 

wyższa niż w 2016 roku i wynosi 1.500.000 zł (w roku 2016 wynosiła ok. 1.200.000 zł). 

Kwota ta została podzielona na szesnaście Osiedli, proporcjonalnie do liczby ich 

mieszkańców. Kwota przypadająca dla osiedla Cisowa wynosi 65.717,00 zł. Wnioski 

zawierające propozycje zadań zgłaszane były do dnia 31.01.2017 r. Teraz są 

weryfikowane i opiniowane. Od 01.03.2017 r. zadania zostaną poddane konsultacji 

z mieszkańcami miasta. Prezydent Miasta zaprosiła wszystkich mieszkańców osiedla do 

głosowania. Na osiedlu Cisowa zgłoszone zostały dwa wnioski, które dotyczą:  

1) doposażenia strefy rekreacji, w tym placu zabaw zlokalizowanego pomiędzy ul. Fredry 

a ul. Barbary, w urządzenia do ćwiczeń streetworkout i siłowni zewnętrznej,  

2) doposażenia istniejącego placu zabaw w urządzenia rekreacyjne dla dzieci w osiedlu.  

2. Rozpoczęciu budowy nowego kompleksu basenowo - rekreacyjnego na osiedlu Azoty. 

W ramach tej inwestycji przewidziano budowę krytej pływalni, basenów otwartych oraz 

placu zabaw i boisk. Otwarcie kompleksu zaplanowane jest na koniec 2017 roku. 

Kompleks będzie miał charakter rekreacyjny. 

3. Dalszej przebudowie al. Jana Pawła II. W 2017 r. planowana jest kontynuacja prac na 

odcinku od skrzyżowania ul. Głowackiego z ul. Matejki do skrzyżowania z ul. Wojska 

Polskiego. Na skrzyżowaniu ul. Miłej z ul.1 Maja, dla poprawy bezpieczeństwa, 

powstanie rondo. Przy realizacji tego zadania planuje się również zagospodarowanie 

terenów zielonych w Parku Pojednania. Zakończenie inwestycji planowane jest na koniec 

2017 roku. 

4. Planach rozbudowy Cmentarza Komunalnego przy ul. Gajowej. Gmina dokonała, za 

dopłatą, wymiany gruntów z Lasami Państwowymi. Obecnie trwa przygotowywanie 

dokumentacji technicznej rozbudowy cmentarza. Rozpoczęcie robót nastąpi w drugiej 

połowie 2017 roku.  

5. Utworzeniu hospicjum. W wyniku odpowiednich analiz i ekspertyz wybrany został 

budynek po byłym Publicznym Przedszkolu przy ul. Szymanowskiego 33A w Kłodnicy. 

Obecnie kończą się prace nad wykonaniem projektu technicznego. Zaraz potem Gmina 

rozpocznie prace remontowe. Zakończenie prac planuje się w pierwszym kwartale 2018 r.  

6. Rozpoczęciu prac inwestycyjnych w Kozielskim Porcie i planach budowy pierwszego 

terminala przeładunkowego. Pod koniec 2016 r. Gmina podpisała z inwestorem umowę na 

dzierżawę tego terenu. W ciągu kilku lat w zniszczonym Porcie ma powstać nowoczesny 



 

 

terminal przeładunkowy. Przewóz produktów do terminala odbywać się będzie 

transportem drogowym i kolejowym, a w późniejszym czasie transportem wodnym. 

 

II. Mieszkańcy osiedla zadawali pytania i zgłaszali następujące wnioski:  

 

1. Zapytanie dotyczące wprowadzenia  przez Miejskie Wodociągi i Kanalizację zmiany 

częstotliwości pobierania opłat za dostawę wody i odprowadzanie ścieków. Dotąd opłaty 

pobierane były raz na kwartał, obecnie pobierane są raz w miesiącu. Sytuacja ta 

spowodowała, że mieszkańcy jeżdżący dokonywać opłaty na pocztę w Sławęcicach  ponoszą 

większe opłaty (za przejazd oraz opłatę pocztową). 

Prezydent Miasta poinformowała, że zapozna się z tą sprawą i odpowie na piśmie.  

 

2. Zapytanie dotyczące likwidacji przez PKP S.A. połączeń dalekobieżnych. 

Prezydent Miasta poinformowała, że pisała pismo w tej sprawie do PKP S.A. oraz 

rozmawiała z Marszałkiem Województwa Opolskiego. Ze względu na zły stan techniczny 

torów, kolej planuje ich remont. Po wykonaniu remontu torów połączenia dalekobieżne 

zostaną przywrócone.  

 

3. Wniosek o wykonanie kanalizacji ulicy Brzechwy.  

Zastępca Prezydenta Miasta poinformował, że zadanie to będzie realizowane w ramach 

projektu partnerskiego „Poprawa jakości powietrza w Subregionie Kędzierzyńsko-

Strzeleckim” wspólnie z Powiatem Kędzierzyńsko-Kozielskim oraz Powiatem Strzeleckim, 

w ramach Subregionu Kędzierzyńsko-Strzeleckiego.  

 

4. Wniosek o utwardzenie miejsc parkingowych na drodze prowadzącej do Domu Sportowca 

przy ul. Brzechwy 78. 

Prezydent Miasta przyjęła wniosek.  

 

5. Zapytanie dotyczące możliwości zabrania mieszkańcom osiedla Cisowa części gruntów 

w związku z planowanym prowadzeniem gazociągu.  

Zastępca Prezydenta Miasta poinformował, że gazociąg prowadzony będzie przez Spółkę 

Operator Gazociągów Przesyłowych GAZ-SYSTEM S.A. Gazociąg położony będzie na takiej 

głębokości, że prawdopodobnie nie będzie potrzeby przejęcia gruntów. Gdyby jednak zaszła 

taka potrzeba, właściciele nieruchomości zostaną o tym poinformowani pisemnie i po 

podpisaniu odpowiedniej umowy wypłacone zostanie odszkodowanie.  

 

6. Zapytanie dotyczące budowy obwodnicy północnej.  

Prezydent Miasta poinformowała, że otrzymała pismo z informacją, że budowa obwodnicy 

północnej jest ujęta w planie zadań inwestycyjnych kraju na lata 2018 – 2021. Na dzień 

dzisiejszy budżet państwa nie posiada jednak środków finansowych na wykonanie tego 

zadania. Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych  posiada aktualną decyzję środowiskową na 

budowę obwodnicy północnej.  Prezydent Miasta prowadzi rozmowy z Posłami i Senatorem 

w sprawie wsparcia i lobbowania w tej sprawie.  

 

 

 



 

 

7. Wniosek mieszkańców o doprowadzenie na osiedle Cisowa gazu. 

Prezydent Miasta poinformowała, że nie jest to kompetencja Gminy tylko PGNIG S.A. 

 Jednocześnie Prezydent Miasta poinformowała, że przeprowadzi w tej sprawie rozmowę 

z przedstawicielem PGNIG S.A. oraz Prezesem MZEC Sp. z o.o. 

 

8. Wniosek o wykonanie chodnika na ul. Fredry w stronę Łąk Kozielskich.  

Prezydent Miasta poinformowała, że zarządcą tej drogi  jest Starostwo Powiatowe 

w Kędzierzynie-Koźlu i że przeprowadzi w tej sprawie rozmowę ze Starostą Powiatu.  

 

9. Wniosek o remont Ochotniczej Straży Pożarnej w osiedlu Cisowa.  

Prezydent Miasta poinformowała, że w 2017 r. wyremontowana zostanie remiza OSP 

w Kłodnicy. Kolejność remontów remiz ustalona została w wyniku przeprowadzonego 

rankingu dotyczącego liczby rocznych wyjazdów do akcji ratunkowych. W przyszłym roku 

remont zostanie wykonany w remizie, która znajduje się w rankingu po OSP w Kłodnicy.  

 

10. Zapytanie mieszkańców dotyczące braku oświetlenia świątecznego w osiedlu Cisowa.  

Prezydent Miasta poinformowała, że w grudniu  2017 r. oświetlenie świąteczne zostanie 

zainstalowane.  

 

11. Zgłoszenie dotyczące braku uprzątnięcia placu robót po wykonaniu przystanku 

autobusowego na ul. Pieszej  oraz braku chłonności  studzienki kanalizacyjnej.  

Prezydent Miasta poinformowała, że zleci sprawdzenie tej sprawy.  

 

12. Wniosek o likwidację starej, nieczynnej studni przeciw pożarowej na ul. Odległej. 

Po zmierzchu zbiera się tam młodzież, pije alkohol, hałasuje oraz zaśmieca teren.  

Prezydent Miasta poinformowała, że zleci sprawdzenie czy teren ten należy do Gminy 

i wówczas podejmie odpowiednie działania. Jednocześnie poinformowała, że Straż Miejska 

zwiększy liczbę patroli prewencyjnych w tym miejscu.  

 

13. Wniosek o budowę boiska do piłki ręcznej przy Publicznej Szkole Podstawowej Nr 18 przy 

ul. Brzechwy 80. 

Prezydent Miasta poinformowała, że w przyszłym roku zamierza, jeżeli Rada Miasta wyrazi 

taką zgodę, zwiększyć Budżet Obywatelski do kwoty 2.000.000 zł. Rada Osiedla będzie 

mogła wówczas wystąpić z odpowiednim wnioskiem.  

 

14. Wniosek o koszenie trawy na nieruchomościach gminnych na całej powierzchni.  

Prezydent Miasta poinformowała, że we wrześniu 2017 r. podpisana zostanie nowa umowa 

z jednym Wykonawcą na utrzymanie porządku na nieruchomościach gminnych. Sytuacje 

takie nie powinny mieć już wtedy miejsca.  

 

W związku z brakiem dalszych pytań ze strony mieszkańców spotkanie zakończono.  

 

 

http://www.pgnig.pl/
http://www.pgnig.pl/

